

**ADMINISTRATIVE NOTICES – AVIS ADMINISTRATIFS**

Number 48

November 30, 1987

Numéro 48

le 25 novembre 1987

ADMINISTRATIVE INFORMATIONExternal Affairs Joint Council

Attached as an Annex is the Summary Record of items discussed at the External Affairs Joint Council meeting of September 23, which should have been attached to last week's issue.

Organizational changes within EFB

The Economic and Trade Policy Branch has undergone some organizational changes effective November 2, 1987. The Office of the Senior Advisor Automotive/Policy (EFBA) has been dismantled. All his responsibilities have been transferred to the Industrial Trade Policy Division (EPI). Mr. Paul Lau, Director of EPI, is the contact.

Inter-City Calling Guide

Holders of the new Government Intercity Calling Guide should amend their cards by changing the line "* From Edmonton to all of Canada 420-2121" to read "From Edmonton to all of Canada 495-2121". Note that the asterisk is to be removed.

MCB Relocation

Mr. R.J. Marsham, ADM Finance and Administration (MCB) has now relocated to Tower D-2 of the L.B. Pearson Building.

RENSEIGNEMENTS ADMINISTRATIFSConseil mixte des Affaires extérieures

Vous trouverez en annexe le compte rendu de la réunion du Conseil mixte des Affaires extérieures du 23 septembre qu'on aurait dû annexer à notre numéro de la semaine dernière.

Restructuration de EFB

Des changements ont été apportés le 2 novembre à l'organisation du Secteur de la politique économique et commerciale. Le Bureau du Conseiller principal de la politique su l'automobile. (EFBA) a été dissous. Toutes ses responsabilités ont été transférées à la Direction de la politique commerciale industrielle (EPI). M. Paul Lau, Directeur de EPI, est maintenant responsable du dossier.

Guide du réseau de l'État

Les détenteurs du nouveau Guide d'utilisation du réseau unifié de l'État sont priés d'apporter les modifications suivantes "* De Edmonton partout au Canada 420-2121" devrait être remplacé par "De Edmonton partout au Canada 495-2121". À noter que l'astérisque a été supprimé.

Déménagement de MCB

Les bureaux de M. R.J. Marsham, SMA du Secteur des finances et de l'administration (MCB), sont maintenant au 2^e étage de la tour D de l'édifice Pearson.